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INDIVIDUAL TASK FOR PEDAGOGICAL PRACTICE 
(The practical training aimed at obtaining professional skills and professional work experience: Pedagogical Practice)
Student       _______________________________________________________
     					                 (full name)
Semester ______

Faculty / institute / branch Institute of Economics and Entrepreneurship
Form of education Full-time 
Area of study 38.04.02 "Management", Master Program "Management of Business and Finance"

  

THE ASSIGNMENT FOR PRACTICE
(list of issues to be considered)
1. Overview structure of higher education in Russia, the structure of Nizhny Novgorod State University and the Institute of Economics and Entrepreneurship. Review internal university rules, documents regulating the educational process.
[bookmark: _GoBack]2. Overview the state educational standard of master's education for students majoring in "Management" (competences, types of professional activity etc.) and their study-plan (the structure of the curriculum etc.). 
3. Gather information from the working curriculum for the discipline.
4. Study and describe the methods of teaching economic disciplines in institutions of higher education, identify their advantages and disadvantages.
5. Prepare and analyze educational and methodological materials for the lesson (tests, case studies etc.), analyze basic and additional literature in accordance with the topic and objectives of the lesson.


Date _____________ 
Supervisor _______________________________________________________  ____________
                                                    (Signature)                                                                      (full name)
Familiarized with the assignment
Student       ____________________________________________________  _______________
                                                    (Signature)                                                                      (full name)

Working Schedule (plan) for Conducting the Practice
(for practice at the University)

Student       __________________________________________________  _____
     					                 (full name)
Semester ______
Faculty / institute / branch Institute of Economics and Entrepreneurship
Form of education Full-time 
Field of study 38.04.02 "Management", Master Program "Management of Business and Finance"


Place of the Practice in UNN________________________________________________
                                                                                  (chair, department)
Supervisor  _______________________________________________
(name, position)
Type of the Practice: __________________________________________________________
Time of the Practice: from 	to 	.

	Date
	Content of the practice 


	
	

	
	

	
	



Supervisor _______________________________________________________  ____________
                                                    (Signature)                                                                      (full name)
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	ОТЗЫВ

	Производственная практика (Практика по получению профессиональных умений и опыта профессиональной деятельности: педагогическая практика) 

	

	

	Обучающегося

	 

	(фамилия, имя, отчество)

	

	Институт _________ ИЭП___________________________________

	

	Форма обучения ______Дневная______________________________________________________________________

	

	Направление/специальность_________Менеджмент_________________________________________________

	

	За время прохождения практики студентом были изучены следующие вопросы:

	1. Обзор структуры высшего образования РФ, структуры Нижегородского государственного университета и Института экономики и предпринимательства. Обзор правил внутреннего распорядка вуза, документов, регламентирующих учебный процесс.
2. Обзор государственного образовательного стандарта подготовки магистров по направлению «Менеджмент» (компетенции, объекты и виды профессиональной деятельности выпускников программы магистратуры и др.) и учебного плана подготовки магистров (структура учебного плана и т.д.).
3. Выдержка из рабочей учебной программы по дисциплине учебного плана подготовки (соответственно посещенному занятию).
4. Изучите и опишите методы преподавания экономических дисциплин в образовательных организациях высшего образования, выявите их преимущества и недостатки.
5. Подготовка и анализ учебно-методических материалов для занятия (тесты, кейсы и пр), анализ основной и дополнительной литературы в соответствии с тематикой и целями занятия.
Критерии оценки отчета по производственной практике:
	Полнота выполнения программы практики
	соответствует/частично соответствует/не соответствует

	Качество изложенного материала
	соответствует/частично соответствует/не соответствует

	Степень раскрытия проблемных вопросов
	соответствует/частично соответствует/не соответствует

	Качество оформления отчета
	соответствует/частично соответствует/не соответствует

	Обоснованность аналитических данных нормативно-справочные документами предприятия
	соответствует/частично соответствует/не соответствует


По содержанию отчета, можно сделать вывод, что практика пройдена в полном объеме, студентом освоены все заявленные компетенции на высоком/среднем/низком уровне.

Руководитель практики ________________________________
                                                   (ФИО, должность, подпись, дата)





